
Aan:   leden PvdA afdeling de Marne 
Van:   PvdA de Marne,  Mädi Cleerdin  secretaris , tel.: 0655853050 

Onderwerp:  Verslag van de algemene ledenvergadering op woensdag 24 april 2013 

Datum:  29 april 2013 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Verslag van de algemene ledenvergadering PvdA de Marne op woensdag 24 april in de 

Oude Smidse te Westernieland. 

Aanwezig:       H.E. Waalkens, R. Kruyer, M. Buikema, S. Hielema, W. Meulenkamp, H. Knol, 
  B. Dijksterhuis, J. Roffel, W.F. Oldekater, I. Poll, S. Lammerts van Bueren, 
  M. Cleerdin, P. Schollema. 

Afw.m.k.: M. de Visser, H. van de Heide, S. Keulen, L. Dekker, R. Roffel,         
Dhr. en mevr. Geertsema. 

1. Opening en vaststelling agenda                                                                                            
De vergadering wordt door Ivo Poll geopend. Opmerkelijk is de kleine opkomst en 
daarom wordt de opstelling in kringvorm voortgezet. Agenda wordt vastgesteld met 
de opmerking dat er een leespauze zal worden genomen na de mededelingen. 

2. Mededelingen                                                                                                                    
Vanuit de leden of het bestuur moet er een afgevaardigde voor het congres en het 
gewest gekozen worden. Discussie over het feit dat het erom gaat wie 
stemgerechtigd is. Raymond  Kruyer is stemgerechtigd voor het congres. Volgende 
vergadering wordt er gekozen i.v.m. de lage opkomst. Aankondiging van de 1 mei 
bijeenkomst. Vermelding van komend werkbezoek van Tjeerd v. Dekken en Henk 
Nijboer aan gem. de Marne en gem. Winsum. Kascommissie wordt vastgesteld: 
Maarten Buikema en H.E. Waalkens. 

3. Verslag:ledenvergadering                                                                                                        
Er wordt een leespauze van 15 min. ingelast om de verslagen door te nemen , i.v.m. 
de lage opkomst wordt het vaststellen van de profielschetsen doorgeschoven naar de 
volgende vergadering. Er zijn geen opmerkingen over de notulen en het jaarverslag 
zodat beide worden vastgesteld . 

4. Opening Kandidaatstelling         
Vanaf 24 april 2013 is de kandidaatstelling geopend . Vóór 3 september moeten alle 
namen van de  leden die zich kandidaat stellen in het bezit zijn van het 
afdelingsbestuur. De kandidatuur is pas formeel als de door de kandidaten ingevulde 
en ondertekende interne bereidverklaring en gedragscode in het bezit zijn van het 
afdelingsbestuur. Deze dienen vóór 10 september bij de secretaris binnen te zijn. 

5. Vaststellen profielschets raadsleden                                                            
De profielschetsen worden doorgeschoven naar de volgende vergadering i.v.m. de 
lage opkomst.          

6. Vaststellen jaarverslag                                                                                                              
Er zijn geen opmerkingen over het jaarverslag . Jaarverslag is vastgesteld. 



7. Vaststelling jaarrekening                                                                                                        
Na een leespauze is de kascommissie tot de conclusie gekomen dat er décharge kan 
worden verleend aan het bestuur.        

8. W.v.t.t.k.         

Maarten Buikema geeft aan dat Tjeerd v. D. en Henk N. op 31 mei aan onze gemeente een 
bezoek komen brengen van 13.30  tot 17.30 uur. De ochtend brengen ze door in de 
gemeente Winsum, met als thema’s de twee scholen en zonnepanelen. Een mooi thema 
voor gemeente de Marne is de krimp met als voorbeeld het dorp Ulrum. Het voorstel is 2 á 3 
personen verantwoordelijk maken en via de mail kan iedereen aanhaken. Werkgroep: 
Suzanna Lammerts v. B. , Maarten Buikema en Jakob Roffel gaan ermee aan de slag. Jakob 
Roffel vermeldt dat Thijs Berman t.z.t. een werkbezoek aan gemeente de Marne wil 
brengen, het organiseren ervan wordt door de werkgroep meegenomen. Verder ontstaat er 
een levendige discussie over de herindeling, wij als PvdA de Marne zijn voor herindeling. De 
leden moeten er meer bij betrokken worden, op 1 mei is er ruimte voor alle leden tot 
discussie over dit thema , met als opmerking dat er aan de hand van de discussie geen 
besluiten worden genomen, het is uitsluitend opiniërend. Bert Dijksterhuis merkt op dat hij 
nog wel het een en ander wil zeggen over de herindeling op 1 mei. Henk Knol vraagt hoe het 
zit met gemeente de Eemsmond, wordt daar ook al mee gesproken ? Maarten B. geeft aan 
dat dit het geval is. Werner Oldekater geeft aan dat er goed naar de financiën gekeken moet 
worden, er is nog veel geld te halen en we moeten de boot niet missen. Tevens moet er 
volgens hem gekeken worden hoe om te gaan met de pers, ook hier moeten we vooraan 
staan en geen kansen uit onze handen laten glippen. De webmaster geeft aan dat hij al het 
een en ander aangeleverd heeft gekregen van Mädi C. voor onze website, maar dat de site 
nog niet online is. Dit moet zo snel mogelijk gebeuren: Raymond K. gaat met Wim 
Meulenkamp aan de slag om de website op te zetten. Maarten B. deelt mee dat het IHP-
rapport is vastgesteld in de raadsvergadering en dat in Leens het startpunt ligt met als doel 3 
scholen onder één dak te krijgen. De scholen in Wehe den Hoorn zijn al samen gegaan. 

9. Rondvraag 

Bert Dijksterhuis vraagt of er van de 2 vroeger zo actieve leden, Theo en Ingrid Merkx, 
afscheid is genomen? Jakob Roffel merkt op dat Henk Oosterhuis (van het interim-bestuur) 
Theo Merkx  heeft uitgeschreven en dat Theo Merkx voorlopig niet zal komen op 
vergaderingen. Jakob Roffel neemt contact op met Theo en Ingrid en het bestuur zodat er 
alsnog hij  afscheid kan worden genomen van Theo en Ingrid Merkx. Wij willen als PvdA van  
gemeente de Marne van 4 naar 5 zetels gaan en tevens helder naar de burgers zijn door met 
ze in gesprek te gaan. Dit kan door daadwerkelijk naar de leden toe te gaan én voorafgaande 
aan de ledenvergaderingen met de leden in gesprek te gaan. Harm Evert W. geeft aan dat hij 
in de verloren uurtjes dit wel wil oppakken. Maarten B. stelt voor om Politieke Cafés te 
organiseren samen met de campagnecommissie. Ons eindpunt is een verkiezingsprogramma 
van gemeente de Marne én gemeente Winsum. Sietse Hielema  neemt het maken van een 
gedegen persplan mee naar de campagnecommissie, zij zullen hiermee aan de slag gaan. 
Jakob Roffel vraagt of de traditie van een roos uitdelen aan de leden vanaf 70 jaar weer 
opgepakt kan worden, het bestuur stemt hiermee in. Sietse H., Harm Evert W., Raymond K., 
Maarten B. en Jakob Roffel nemen deze taak op zich.      

10. SLuiting: Ivo Poll sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn aanwezigheid. 
       


